

Conselleria d'Educació, Universitats i Ocupació

RESOLUCIÓ de 29 de novembre de 2023, de la Direcció General de Personal Docent, per la qual se citen a termini les persones interessades en el procediment ordinari número 2/000602/2023 perquè compareguen en la via jurisdiccional. [2023/12181]

El Tribunal Superior de Justicia, Sala Contenciosa Administrativa, Secció Segona, ha reclamat a aquesta unitat administrativa l'expedient referit al procediment que es descriu:

Referència: recurs contencios administratiu, procediment ordinari 2/000602/2023.

Órgan judicial: Tribunal Superior de Justicia de la Comunitat Valenciana.

Recurrent: Vicente Julián Paterna Bou.

Persones interessades: aquelles els drets o els interessos legítims de les quals puguen quedar afectats per l'estimació de les pretensions de la part recurrent.

Descripció: recurs contencios administratiu contra la Resolució d'1 d'agost de 2023, de la directora general de Personal Docent, per la qual es publiquen les llistes actualitzades de persones seleccionades en el procediment selectiu extraordinari d'estabilització per a l'ingrés, mitjançant concurs de mèrits, en la funció pública docent, convocat per l'Ordre 66/2022, de 15 de novembre, de la Conselleria d'Educació, Cultura i Esport, en concret en el cos de professors de Música i Arts Escèniques, especialitat de Piano.

D'acord amb el que preveu l'article 49 de la Llei reguladora de la jurisdicció contenciosa administrativa, s'acorda remetre al tribunal l'expedient a què es fa referència i citar a termini les persones interessades en el procediment descrit, a fi que puguen comparéixer en la via jurisdiccional en el termini de nou dies, si ho estimen convenient, mitjançant un escrit en la forma escaient, dirigit al Tribunal Superior de Justicia de la Comunitat Valenciana. Es fa constar, no obstant això, que la Generalitat, representada pels advocats i advocades de l'Advocacia General, compareix en aquest recurs en defensa del manteniment de l'acte objecte de recurs.

València, 29 de novembre de 2023.- La directora general de Personal Docent: Sonia Amelia Sancho de Vicente.

Conselleria de Educación, Universidades y Empleo

RESOLUCIÓN de 29 de noviembre de 2023, de la Dirección General de Personal Docente, por la que se emplaza a las personas interesadas en el procedimiento ordinario número 2/000602/2023 a comparecer en la vía jurisdiccional. [2023/12181]

El Tribunal Superior de Justicia, Sala de lo Contencioso-Administrativo, Sección Segunda, ha reclamado de esta unidad administrativa el expediente referido al procedimiento que se describe:

Referencia: recurso contencioso-administrativo, procedimiento ordinario 2/000602/2023.

Órgano judicial: Tribunal Superior de Justicia de la Comunitat Valenciana.

Recurrente: Vicente Julián Paterna Bou

Personas interesadas: Aquellos cuyos derechos o intereses legítimos pudieran quedar afectados por la estimación de las pretensiones de la parte recurrente.

Descripción: Recurso contencioso-administrativo contra la Resolución de 1 de agosto de 2023, de la directora general de Personal Docente, por la que se publican las listas actualizadas de personas seleccionadas en el procedimiento selectivo extraordinario de estabilización para el ingreso, mediante concurso de méritos, en la función pública docente, convocado por la Orden 66/2022, de 15 de noviembre, de la Conselleria de Educación, Cultura y Deporte, en concreto en el cuerpo de profesores de Música y Artes Escénicas, especialidad Piano.

De acuerdo con lo previsto en el artículo 49 de la Ley reguladora de la jurisdicción contencioso-administrativa, se acuerda remitir al tribunal el expediente de referencia y emplazar a los interesados en el procedimiento descrito, a fin de que puedan comparecer en la vía jurisdiccional en el plazo de nueve días, si lo estiman conveniente, por medio de un escrito en la forma debida, dirigido al Tribunal Superior de Justicia de la Comunitat Valenciana. Se hace constar, no obstante, que la Generalitat, representada por los abogados y abogadas de la Abogacía General, comparece en estos recursos en defensa del mantenimiento del acto recurrido.

València, 29 de noviembre de 2023.- La directora general de Personal Docente: Sonia Amelia Sancho de Vicente.